
Protokół Nr 133

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 17 grudnia 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1330. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu Powiatu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył

w posiedzeniu zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

3. Sprawy różne.

PrzewodniczącyZarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź

propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Ad. 2

Skarbnik Powiatu - Pan Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2020-2026,
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b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

Zaproponowała zmiany w zakresie dochodów budżetu t.j.

zwiększenia dochodów o kwotę ogółem 1 741 961,64 zł, z tytułu:

• części oświatowej subwencji ogólnej w kwocie 212 102 zł,

• uzupełnienia subwencji ogólnej w kwocie 137 581 zł,

• udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych w kwocie

800000 zł,

• udziału w podatku dochodowym od osób prawnych w kwocie

160000 zł,

• dochodów własnych realizowanych przez jednostki organizacyjne

w kwocie 432278,64 zł

zmniejszenia dochodów budżetu ogółem o kwotę 1 125 297,64 zł t.j.:

• dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji

rządowej w kwocie 33 334 zł,

• dotacji ze środków europejskich na realizację projektu "Końskie

zdrowie" w kwocie 877 841,64 zł,

• wpływów z usług w SOSW w Baryczy oraz Bursie Szkolnej w kwocie

214 122 zł.

W zakresie planowanych kwot wydatków zaproponowała:

• zwiększenia planowanych wydatków budżetu na wypłatę

jednorazowego dofinansowania nauczycieli w kwocie 148230 zł,

• zmniejszenia planowanych wydatków w związku z rezygnacją z trzech

zadań inwestycyjnych drogowych, na które me uzyskano

dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych (t.j. przebudowy

drogi powiatowej Nr 0418T Koliszowy-Bedlno-Kopaniny-Radomek

na dl. 670 m, przebudowy drogi powiatowej Nr 0393T Ruda

Maleniecka - Młotkowice - Lipa - Jakimowice na dł. 550 m,

przebudowy drogi powiatowej Nr 0478T Fałków - Pląskowice 

Dąbrowa - Rudzisko na dł. 700 m.) o kwotę 60 000 zł,

• zmniejszenia planowanych wydatków na utrzymanie dzieci

przebywających w placówkach opiekuńczo - wychowawczych na

terenie innych powiatów o kwotę 23 000 zł,
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• przesunięć planowanych kwot wydatków między działami,

rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej w zakresie dotacji

dla szkół niepublicznych w kwocie 8 000 zł.

W kwestii proponowanych zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026 oznajmiła, że polegają one na zmianie

kwot dochodów i wydatków budżetu, wyniku budżetu oraz przychodów.

W zakresie dochodów zmiany dotyczą zwiększenia planowanych dochodów

z tytułu subwencji ogólnej, dotacji celowych oraz dochodów własnych.

W zakresie wydatków zmiany dotyczą głównie zwiększenia planowanych

wydatków w związku ze zmianą dochodów budżetu.

W kwestii wykazu przedsięwzięć WPF proponowane zmiany polegają na

zwiększeniunakładówna zakup tablic rejestracyjnych o kwotę 48 000 zł oraz na

rezygnacji z omówionych wyżej trzech zadań inwestycyjnych drogowych, na

które nie uzyskano dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Zarząd wystąpił z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Powiatu

o zwołanie sesji Rady Powiatu w celu podjęcie w/w uchwał oraz uchwały

w sprawie ustalenia na rok 2021 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie

pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych.

Zarząd uzasadnił konieczność zwołania sesji Rady Powiatu otrzymaniem

rządowego wsparcia dla nauczycieli z przeznaczeniem na dofinansowanie

zakupu sprzętu, akcesoriów oraz oprogramowania komputerowego do

przeprowadzania nauki zdalnie oraz terminami wejścia w życie uchwały

w sprawie ustalenia opłat za usuwanie przechowywanie pojazdów

w 2021 roku.

Ad.3

W sprawach różnych:

• W związku z zamiarem lokalizacji składowiska odpadów na terenie

Gminy Stąporków przez firmę prywatną (plac po firmie GASPOL)
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omówiono sprawę udzielenia wsparcia policji poprzez zakup kamery do

monitoringu na potrzeby Komisariatu wStąporkowie.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1400 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

........................\~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

.... ..........tf!; ..

......................e ..
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